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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 30. sjednice Skupštine Istarske županije, održane  18. lipnja 2007. godine u Maloj 
koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu  
 
  Sjednicu  je u 19,05 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
županije  (IDS – SDP), koji je  sjednici  i  predsjedavao  
  
 Pozdravlja  sve prisutne  kolege vijećnice  i vijećnike Skupštine Istarske županije. 
 Pozdravlja : 
 -     Gospodina župana, Ivana Jakovčića, 

- Zamjenika župana , gospodina  Sergia Bernicha,  
- članove Poglavarstva, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale,  koji su  prisutno našoj 30. radnoj  sjednici 

Skupštine Istarske  županije 
 
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu 

Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 30. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan  
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU Odsutan (O) 
10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna (O) 
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF  
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina (Odsutna  /O/) 
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
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29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu, 
TULIO DEMETLIKA,  član Poglavarstva zadužen za  održivi  razvoj IŽ, 
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za  kulturu i školstvo IŽ, 
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva zadužena za civilno društvo IŽ , 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije 
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ, 
BRUNO  BULIĆ, predsjednik Sindikata Istre i Kvarnera 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je prozivkom utvrđeno  da na početku  
30. radne sjednice Skupštine Istarske županije prisustvuje 34 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa 
Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i donositi odluke. 
 Među  opravdano odsutnima je kolegice Tamara Brussich, koja je dobila prinovu, 
curicu,  u obitelji, te joj u ime svih  vijećnika  i svoje osobno i ovom prilikom upućuje čestitke u 
želji za dobro zdravlje i  sreću  njoj i prinovi. (Aplauz). 
 Prelazi  se na utvrđivanje dnevnog  reda 30. sjednice Skupštine Istarske županije.   
 Za  30.  sjednicu vijećnici su dobili  poziv  sa  predloženim dnevnim redom  od  6 
točaka. 

Pisanih prijedloga za izmjenu i dopunu  dnevnog reda nije  bilo. 
Otvara raspravu po prijedlogu  dnevnog reda kojeg su  vijećnici dobili uz poziv za 

sjednicu, pa pošto se nitko nije javio za riječ zaključujem raspravu i daje na usvajanje 
prijedlog  dnevnog reda 30. sjednice, te nakon glasovanja, utvrđuje da je  Skupština 
sa 34  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV», za  30 sjednicu  Skupštine Istarske županije 
utvrdila  slijedeći  
    D N E V N I  R E D 

1.   
a) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 27. sjednice  Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Skupštine Istarske županije 
1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju  Proračuna 

Istarske  županije za 2007. godinu 
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3. Prijedlog Mišljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju  golf igrališta s 
pratećim  sadržajima «Marlera» u K.O. Ližnjan 

4. Prijedlog  Odluke o osnivanju  Županijskog  Savjeta mladih Istarske županije 
5. Prijedlog Rješenja  o  razrješenju  suca porotnika Trgovačkog suda  Pazin 
 
 AD – 1 

a) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 27. sjednice Skupštine 
Istarske županije 

b) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Skupštine 
Istarske županije 

 
Skraćene zapisnike vijećnici su  dobili  uz  poziv za sjednicu. 
Vijećnica LOVORKA TOMIČIĆ, primjećuje da je u   skraćenim zapisnicima sa  27. i  

28. sjednice uz njezino ime neispravno napisano prezime «Tomić», umjesto  ispravno  
Tomičić, pa opravdano traži ispravak 

Stavljajući primjedbu na zapisnik sa 28. sjednice  Skupštine Istarske županije, vijećnik 
DAMIR RADNIĆ, kaže : 
 «Meni je  žao zbog  gospodina Klarića, kada moram  reagirati, jer zaista on to 
pedantno i savjesno  radi, ali prilikom  postavljanja mog  pitanja o gospodinu Jergoviću kako 
je završio  za onim svečanim stolom kao  član počasnog  predsjedništva, nakon što ste mi i 
vi odgovorili i  gospodin župan na ono drugo pitanje,  ja sam  bio prilično obazriv  pa sam 
rekao, bez obzira, «a kažem da netko od vas  dvojce ne govori istinu», nisam rekao nešto 
drugo,  «ali u ovom  dijelu  gdje kaže da  sam se  raspitivao u  HDZ-eu», ja sam i rekao  da 
sam zvao  predsjednika  HDZ-ea», tada je to bio gospodin Roce, ali nije bio ovdje prisutan 
na toj  sjednici pa nije mogao potvrditi, sada je prisutan pa može potvrditi. Ja  sam njega  
zvao i meni je tada  rečeno da on nema pojma o tome kako je tamo gospodin Jergović 
završio . Ja i dalje stojim  kod toga  da je to uvreda cijele ove  Skupštine da je on završio za 
onim  stolom s obzirom da nikada ne dolazi  na sjednice  odnosno jako rijetko i time pokazuje 
koliko  ne cijeni ovu  Skupštinu».  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Ovo nije ispravka zapisnika.  U zapisniku piše što je rečeno. 
 (D.Radnić : Ja sam zvao  gospodina…/. 
 Sada bismo se morali suočavati tko je  koga konsultirao, ali vi nemate  primjedbu na 
zapisnik, jer u zapisniku piše ono  što je ovdje izrečeno, a i pod cijenu  da je netko od nas 
dva, ja bih  rekao, ne lagao, nego  da nije rekao… 
 /NAPOMENA I.K. 
 Provjerom u Stenografski zapisnik i  fonogram riječi izrečene od  strane vijećnika 
Damira  Radnića unijete u  skraćeni zapisnik  su  identične u  Stenografskom zapisniku i 
fonogramu./ 

DAMIR RADNIĆ :  
 «Hvala lijepa, što bi se reklo  šećer na kraju. 

Imam dva pitanja, jedno je za vas. U zadnje vrijeme sam i učestvovao, i drugo  je za 
gospodina.  

Vas predsjedniče Skupštine  pitam kojim statutarnim poslovničkim ili mađioničarskim 
trikovima ste na prošloj  svečanoj sjednici  Županijske skupštine Istarske županije u počasno  
radno predsjedništvo izvukli ovoga gospodina vijećnika HDZ-e Darka Jergovića  kada on 
svojim prisustvom ili  neprisustvom ovoj sjednici po tri, četiri puta, pokazuje koliko je cijeni.  
 Nakon  riječi  Antona Peruška, Ivana Jakovčića, 

 DAMIR RADNIĆ : 
«Bez želje da kažem  da netko od vas dvojce ne govori istinu, ja sam se poslije 

sjednice uzrujao kad sam vidio da je  dotični gospodin u tom počasnom predsjedništvu , 
raspitivao u HDZ-eu, rekli su mi da ne znaju ništa o  tome.» 
 Ni jedna druga riječ od strane vijećnika Damira Radnića nije izrečena  za govornicom. 
Dalje, od toga ne znam niti je  moja dužnost znati/.  

 4



Zatim je Skupština sa 28 glasova  «ZA», 1  glasom «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH» glasova,  usvojila  pod 

a) 
  SKRAĆENI  ZAPISNIK  
 

sa 27. sjednice  Skupštine Istarske županije s time da se u  tabeli PRISUTNI - ODSUTNI 
umjesto riječi «LOVORKA TOMIĆ» ispravno napiše  LOVORKA TOMIČIĆ 
 pod b)   
 
sa 29  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova,  

 
     SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

sa 28. sjednice  Skupštine Istarske županije 
 
AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
  
Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Vladimir  Gašparini, Josip Anton 

Rupnik, Damir Radnić, Lovorka Tomičić, Lino Dobrila, Romano  Černjul, Mauro Ivančić, 
Marino Roce, Orijana Lukić, Tedi  Chiavalon, Klara Grahovac, Danica Miletić,  Petar Radetić, 
Sandro Jurman. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, naglašava  da je ova  točka  dnevnog  reda  točno i 
precizno normirana Poslovnikom, da svaki  vijećnik ima prvo na postavljanje dva pitanja i da 
ne mogu  trajati dulje od dvije minute, a predstavnik Poglavarstva ima pravo na odgovor, koji  
ne može  trajati  više od  5 minuta. Nakon dobivenog odgovora  vijećnik ima pravo postaviti 
dopunsko pitanje ili izraziti svoje zadovoljstvo ili nezadovoljstvo. Na dopunsko postavljeno 
pitanje predstavnik  Poglavarstva ima pravo  ponovno se očitovati. Dopunsko pitanje može 
trajati najviše  do  jedne minute, a dopunski odgovor  najviše dvije minute.  

Pitanja su ostavljena utvrđenim redoslijedom opozicija – pozicija. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 

 Gospodine predsjedavajući, uvaženi gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam dva pitanja za  gospodina župana. 
 Na prvo  pitanje očekujem kratak odgovor. 
 Obzirom na izgradnju  nove Opće bolnice u Puli interesira  me: 
  - da li i kada mislite ili  kada možete  predstaviti idejni i glavni projekt izgradnje nove 
bolnice  Županijskoj Skupštini Istarske županije, kako bismo kao vijećnici mogli  dati neke 
svoje prijedloge i mišljenja u svezi njene izgradnje.  

Drugo pitanje bi se  odnosilo na rad  Državnog ureda za  graditeljstvo,  podosjek, u 
Poreču s obzirom da  čujem stalne pritužbe od  građana Poreča i  okolnih  općina, od  
privatnih osoba, građevinara  i ostalih, na sporost u rješavanju predmet. Prema 
informacijama mislim da u Poreču ima otprilike oko  2000 neriješenih  predmeta. Smatram da 
je to nedopustivo, pogotovu ako morate čekati za jednu  najobičniju  potvrdu o  statusu 
parcele po godinu dana, pa bih vas kao  župana upitao: 

- možete li vi kao  župan nešto poduzeti  da  se ta situacija riješi, jer znamo da na 
tome  radi  samo jedna djelatnica,  

- da li je nešto učinjeno da se to stanje  stvarno privede kraju,  
- da li  se može nekoga  zaposliti, 
- da li se može neki djelatnik  iz  drugih ureda preseliti da  radi jedno  dva, tri 

mjeseca na  rješavanju  tih  predmeta,  
- ili ne . 
 Molio bih da mi  nešto kažete o tome  
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala  na ušteđenih pola minute.   
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Odgovor  će dati gospodin župan Ivan  Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine predsjedniče Skupštine, dame i gospodo, dobar dan svima, bongiorno  a 
tutti ! 
 Gospodine vijećniče Gašparini, na vaša dva pitanja pokušat ću odgovoriti  vrlo  
precizno. 
 Kao što znate, izgradnja nove  Opće bolnice u Puli je jedan od glavnih prioriteta  
mandata Poglavarstva Istarske županije. Program izgradnje nove bolnice teče  tempom koji  
je, možda na izgled spor, ali jednostavno procedura je  takvog karaktera da  moramo sve 
neophodne faze učiniti. 

 Mi smo, kao što znate, ishodovali lokacijsku  dozvolu i postojeća je lokacijska 
dozvola za izgradnju nove bolnice na adresi na Zagrebačkoj. Danas praktički imamo  gotov  
međunarodni natječaj za izradu glavnog projekta. Kad se definitivno odabere  tvrtka koja  će 
raditi glavni projekt na temelju  međunarodnog  natječaj  kojeg je  raspisalo  Ministarstvo 
zdravstva, a ne Istarska  županija, mi se nadamo da ćemo prigodno, za Dan Istarske 
županije, biti u prilici da predstavimo, ako ne u cijelosti glavni projekt, ali okosnicu onoga što 
će biti nova bolnica i  kako će  ona izgledati.   

Očekujemo da ćemo svakako do kraja godine imati  glavni projekt u cjelini u  svim 
detaljima i da ćemo pristupiti ishodovanju građevinske  dozvole i nakon toga započeti  
gradnju nove bolnice. To znači da bi naša bolnica u  Puli, nadamo se, trebala  biti  u  
početnoj  fazi izgradnje, svakako u 2008. godini. Isto tako  će trebati napraviti  proceduru  
međunarodnog natječaja za izgradnju  bolnice i kao što znate uvijek postoji mogućnost  
žalbe i postoji mogućnost da se izgubi nekoliko mjeseci. Međutim, to je prevažan projekt da 
bi se naglo  i na bilo koji način, bez utvrđivanja  svakog detalja, koji je bitan za  kvalitetu nove 
bolnice, išlo u posao. Računamo da  ćemo  početkom 2008. godine dobiti građevinsku 
dozvolu i na temelju  međunarodnog natječaja izabrati izvođače radova  i  krenuti sa 
radovima. 

Dozvolite  da još  nešto kažem i time završim. 
Kao  što znate, postoji  potpisano pismo  namjere između Ministarstva zdravstva i 

Istarske županije, po kojemu mi osiguravamo  100 milijuna kuna, a Ministarstvo zdravstva 
RH 350 milijuna kuna. Očekuje  se da bi taj novac trebao  biti dostatan. Ako bude potrebno 
još  novaca, pogotovu za opremu, možda će još jedan dio opreme trebati kupiti, to  će 
ocijeniti bolnica i Ministarstvo zdravstva, ali ćemo imati neprikosnoveni  utjecaj u tome 
svemu, pa ćemo eventualno dodati još neka sredstva. U  svakom  slučaju   računam da će 
naša  bolnica u  Puli  napokon imati odgovarajući  standard i kadrove, jer ćemo u 
međuvremenu obučavati kadrove, jer samo  zidovi znače  vrlo malo. Trebat će kvalitetan  
kadar i kvalitetna oprema i naša  nova  bolnica u  Puli radit će  na jednom mjestu, a za sada 
radi  na dva mjesta, pa će  zaista  moći maksimalno servisirati građane i na taj način dignuti  
standard zdravstva u  našoj  županiji. 

Evo, to bi bio odgovor  na  vaše prvo pitanje. 
Drugo pitanje se ticalo Državnog  ureda u  Poreču. 
Ne znam da li znate, pošto  ste mi postavili to pitanje, ali želim još jednom javnosti  

reći  da župan nema nikakve ingerencije nad državnom upravom. Ne znam da li  vi kao 
vijećnik to znate, ali vas molim da  informirate građane, vaše  birače, na istinit  način . Župan 
Istarske županije i Poglavarstvo Istarske županije je zaduženo za samoupravni djelokrug  
funkcioniranja županije i nemamo nikakve ingerencije nad državnom upravom. 

I ja javno izražavam svoje  nezadovoljstvo stanjem u Poreču, jer ponovno kao 
Porečan od  nedavna, znam jako dobro situaciju u  Poreču. I ja susrećem  građane  koji me  
zaustavljaju. I jedino što mogu najaviti je da će u  trenutku, i ako se dogodi, ono što je 
najavljeno, čitav taj dio državnog  aparata potpasti pod  Poglavarstvo Istarske županije. U 
tom slučaju građani mogu očekivati radikalno  poboljšanje i ubrzanje svih  postupaka. Mi se 
za to  u  Poglavarstvu  Istarske županije pripremamo, jer nam je to javno  najavljeno od  
strane ministrice Marine Matulović Dropulić, koja  bay the way uskoro dolazi  u Pulu i 
očekujemo  definitivne potvrde svega toga. U  tom slučaju sam spreman  zajedno sa  
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Poglavarstvom preuzeti obvezu kvalitetne  organizacije  tog sadašnjeg dijela  državne uprave 
nad kojom nemamo nikakvu ingerenciju. I u tom slučaju, kada dobijemo ingerenciju, spremni 
smo  preuzeti odgovornost za njegovo  funkcioniranje.  

I ja sam  jedan od onih koji je zbog  poznate zgrade u Poreču, u kojoj sada živim,   
čekao jednu godinu, godinu i pol  dana na dokumente,  i  svatko je stajao  u  redu, i ja sam 
stajao, da tako kažem simbolički, u   redu, upravo zbog toga što je u tom uredu premalo ljudi, 
jedan dio njih je otišao, novi se ne žele zaposliti, preniske su plaće u  državnoj upravi, ne 
može se naći kvalitetan kadar u tom smislu, nitko se ne želi javiti, neki natječaji su i bili. Od 
predstojnika  Državne uprave, gospodina Radovana Juričića,  tražio sam objašnjenje i on  mi 
je dao objašnjenje da je bio natječaj, ali  da se nitko nije javljao  na natječaj. U tom kontekstu  
u ovom  trenutku  ne mogu  preuzeti odgovornost za  tu situaciju, ali sam spremam to učiniti 
u onom  trenutku kada  to potpadne pod  Poglavarstvo   Istarske županije. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Sve je bilo korektno u zadanom vremenu. 
 Iduća je na redu kolegica  Orijana Lukić. 
 

ORIJANA LUKIĆ : 
 Dobar dan svima, bongiorno a tutti. 
 Željela bih vam se obratiti s jednom informacijom. 
 Ja sam predsjednica Povjerenstva  Školskog odbora za  Medicinsku  školu  Pula i kao 
što znamo Istarska  županije je osnivač svih  srednjih  škola  na području naše županije, pa  
sam se smatrala obveznom da vas  ukratko izvijestim o  stanju u toj  školi nakon što  ste 
vjerojatno čitali dosta tih napisa  koji su se pojavili u medijima. 
 Moram reći  da je u toj  školi  utvrđeno dosta  nepravilnosti u  radu  Školskog odbora i 
same ravnateljice, te  smo nakon pravomoćnosti  rješenja  Ministarstva za prosvjetu, 
obrazovanje i sport i naših  nalaza,  donijeli odluku o razrješenju ravnateljice Medicinske  
škole Pula, gospođe Biserke Šoštarek, i ona je  slijedom toga dobila izvanredan otkaz. Jedan 
od  razloga je bio i  nesavjesno trošenje novaca, bez odobrenja  osnivača i Ministarstva. Isto 
tako i upisivanje učenika po posebnim  potrebama, koji nisu  zadovoljavali osnove za  upis u 
školu, pa su  morali  plaćati dosta visoku godišnju naknadu  za upisninu, nekih 6.000,00 
kuna. Zatim zbog nezakonitosti  upisivanja odraslih , što je zakonom zabranjeno, tako da su 
se stvarno  stvorili svi uvjeti da je dobila izvanredni otkaz.  
 Nakon razrješenja ravnateljice imenovali smo v.d. ravnateljicu  gospođu Sonju  
Lovrečić, kojoj se kao i nastavnicima, moram zahvaliti da su odlično odradili  sve poslove oko 
državnih ispita,  mature, podijele diploma, tako da se doista nije osjetio  prekid u radu  škole. 
 Jedna od novina u  2007. na 2008. godinu je što  će se od ove godine upisivati još 
jedan  razred fizioterapeuta, što  do sada toga nije bilo u toj školi, već su bili  samo razredi za 
upis medicinskih sestara.                 
 Jedan od naših zadataka je osnivanje novog Školskog odbora, a  slijedećeg tjedna bit 
će raspisan natječaj za imenovanje  novog  ravnatelja.  
 Evo, toliko. Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Idući je na redu  kolega vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK: 
 Poštovani gospodine predsjedniče,  dame i gospodo, poštovani vijećnici. 
 Imam dva pitanja. 
 Nekoliko puta smo tražili  da nam se podastru podaci  tko od djelatnika u  državnoj 
upravi i lokalnoj  samoupravi, posjeduje  privatnu  tvrtku ili netko iz uže obitelji i kakvom se 
djelatnošću  takva  tvrtka  bavi.  
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 Isto tako smo tražili da nam se kaže tko je od djelatnika u  državnoj upravi i lokalnoj 
samoupravi član  raznih upravnih ili nadzornih odbora, u kojoj instituciji ili  trgovačkoj  tvrtki i 
koliku primaju naknadu. 
 Po prvom pitanju  su odgovorili djelatnici  državne uprave,  jedan dio lokalne 
samouprave. Djelatnici nekih upravnih odjela  županije nisu odgovorili ni  po prvom ni po 
drugom pitanju. T se odnosi  na djelatnike istih upravnih odjela u županiji. 
 Molim da mi se odgovori kada ćemo dobiti dogovore na ta naša  dva pitanja, jer 
prolaze mjeseci, a  odgovori ne stižu. 
 Da li za te  upravne odjele  važe iste zakonske i statutarne odluke kao što  važe za 
ostale upravne  odjele koji  uredno obavljaju  svoj posao.  
 Drugo pitanje se odnosi na gospodina predsjednika Skupštine. 

Gospodine predsjedniče, dobili ste od  Vlade  RH, Ureda za javnu nabavu, upit vezan 
za  nabavku dugogodišnjih nasada sadnica u  našoj  županiji. Molim da mi  se odgovori kada 
će se dobiti pisani odgovor, jer  po  dopisu iz Ureda za javnu nabavku  treba se, pored njima i 
nama dostaviti odgovor, jer smo bili zatražili  pismeno očitovanje od  Vlade po tom pitanju.  

Ja bih molio da mi  se da usmeni i  pisani odgovor. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa.   
 Na prvo pitanje  će odgovoriti  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 Što se tiče drugog pitanja koje  je naslovljeno na  predsjednika  Skupštine, 
predsjednik  Skupštine je putem Stručne službe postupio po  zahtjevu  Državne uprave i upit 
uputio Poglavarstvu da dade odgovor na pitanje koje ste vi dostavili. Predsjednik  Skupštine 
nije nalogodavac ni upravnim odjelima ni  bilo kome drugome. Obzirom da tražite pisani 
odgovor, ja ću  vam dostaviti pisani odgovor i kopiju  zahtjeva kojeg sam naslovio na 
predsjednika  Poglavarstva Istarske županije. 
 Na prvo pitanje dobit  ćete pisani odgovor od  gospodina župana.  
 Idući je na redu vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 

TEDI CHIAVALON : 
 Poštovani predsjedniče, župane, kolegice i kolege ! 

Imam dva pitanja. 
Prvo pitanje je  nastavak  svih onih pitanja koja sam  upućivao proteklih mjeseci. 
Za zadnju  sjednicu  dobio sam informaciju o mogućnosti  gradnje TE Plomin 3 na 

ugljen. Poglavarstvo je izrazilo svoj  jasan stav da je protiv  takve  izgradnje. 
 Zanima me: 
- što je sa LNG-i  terminalom, 
- da li je izabrana najbolja  lokaciji u  Hrvatskoj, 
- da li ima nekih  novina po tom pitanju. 
Drugo pitanje : 
- što je sa veletržnicom riba u Poreču,  
- u kojoj je fazi  izgradnja i 
- da li možemo očekivati uskoro  vrijeme veletržnicu ribe i u  Puli. 
 U kontaktima koje sam  u zadnje vrijeme  imao  sa pulskim ribarima, poglavito  s 

onima sa Bunarine, oni su  zaista ljuti  da je veletržnica ribom prvo sagrađena u  Poreču, a 
ne u Puli. Kao  vijećnik znam razloge, ali bih volio da još jedanput u javnosti kažemo prave  
razloge  zašto nije izgrađena veletržnica  ribe  najprije u Puli. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  vijećniku Tedi  Chiavalonu. 
 Odgovore na postavljena pitanja dat će  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Što se tiče odabira lokacije za  LNG-i  terminal, danas mogu  reći  da  naša  županija 
ima predstavnika u jednoj  radnoj  grupi, Josipa Zidarića, koja  radi  na odabiru  lokacije. 
Radna grupa je dobila prve inicijalne materijale. 

 Drugo , postoji izjava premjera Sanadera za  vrijeme sjednice  s Mađarskom vladom, 
gdje je rečeno da je bliže  istarska  lokacija  nego do sada poznata Omiška lokacija. 
Međutim, to je u ovom  trenutku  sve što mogu  dovoljno jasno  reći, jer to su  činjenice. 
 Ono što je  najbitnije u svemu tome je to da mi  nećemo  TE Plomin 3 na ugljen. I tu 
počinje i pada sva priča. Nema  priče – stručnjaci  trebaju to odrediti. Ne, nego  treba politika 
to odrediti, jer  stručnjaci  će  odrediti ono što odgovara stručnjacima  za plin, a to  će onda 
biti  Omišalj, a stručnjaci za ugljen će reći  neka plin ide u Omišalj da bi se mogla TE Plomin 
3 graditi  na ugljen. U tom kontekstu politika  treba imati  hrabrosti i reći, kao što smo mi rekli, 
da smo spremni  prihvatiti terminal LNG-i u  Plominu zbog toga što to znači  i  snažan pritisak 
i  jasan stav da TE Plomin 3 može biti  samo na plin. Uostalom, ona  ni ne može biti na 
nikakvo  drugo  gorivo, jer  nećemo, vjerujem, nikada  prihvatiti izmjenu  Prostornog plana 
Istarske županije koji bi išao za time da se TE Plomin 3 gradi na ugljen.  
 U ovom  slučaju imamo argumente potpuno  nas našoj  strani. Zagovaram dolazak  
terminala na ukapljeni plin u  Plomin i to  javno, jasno i glasno, jer je to sigurna garancija  da 
TE Plomin 3 ide na plin i da se današnja  TE Plomin 2,  koja  je danas na ugljen, može 
transformirati  na TE na plin. 
 K tome imamo plinovod  Pula – Karlovac, koji je na manje od  2 kilometra u  blizini, na 
koji se može odmah ukopčati ukapljeni plin, pa napokon možemo imati  realan   projekt  sa 
parametrima, koji mogu pokazati odgovarajuću  ekonomsku opravdanost  izgradnje  
željezničkog tunela kroz Učku. U tom kontekstu  terminal LNG-i,  TE Plomin 3 na plin i 
željeznički tunel  kroz Učku, su  definitivno posao  stoljeća za Istru.  Zato  sam to tako  rekao  
i tako nastupio.    
 Drugo vaše pitanje, koje se tiče tržnice ribom, isključivi krivac što veletržnica ribe nije 
izgrađena u Puli, gdje je  trebala  biti izgrađena prva, nego je izgrađena u  Poreču, je  bivša 
pulska  vlast na čelu  sa  Lucianom Delbiancom, koji jednostavno nije htio  sjesti i ozbiljno   
razgovarati  sa nama.  On je u tom kontekstu bio protiv lokacije za koju, nota bene, danas su 
ribari. Danas sam slučajno posjetio, ne slučajno nego  namjerno, ali  slučajno se dogodilo da  
je  to baš danas bilo, ribarsku zadrugu  Lanterna u Puli, koja okuplja  više od 150  ribara 
južne Istre, koji sada u cijelosti prihvaćaju  lokaciju koju smo im i tada nudili,  koja će ići za 
tim da se od  Veslačkog kluba  u Puli do ulaska u  Valelungu  izgradi ribarska infrastruktura, 
luka , istovarna stanica i veletržnica  ribom. To je ono što  ćemo , nadam se, napokon uspjeti 
napraviti i time ćemo otvoriti početak  Brijunske  rivijere upravo za korištenje za one projekte  
koji  su nam bitni, jer  Brijunska  rivijera neće biti samo pitanje turizma već i  širenje  grada, 
širenja drugih  gospodarskih aktivnosti, kao što su aktivnosti za  naše ribare ili  kulturne, 
društvene sadržaje i kapacitete koje ćemo na Brijunskoj  rivijeri  razvijati. 
 Veletržnica ribom će se  otvoriti moguće već  za Dan županije u Poreču. Imamo neke 
probleme  o kojima razgovaramo u ovom  trenutku, ali očekujemo da će za  Dan županije  
veletržnica ribom u Poreču biti gotova i spremna da prihvati prve morske plodove, a s druge  
strane napokon imamo  dogovoreno  konsenzualno  i  Gradonačelnik Pule je potvrdio da  
Grad prihvaća tu lokaciju i napokon možemo  sada sinergijom Grada Pule i Istarske županije 
zadovoljiti potrebe ribara i otvoriti sve što je potrebno ribarima u južnoj  Istri.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  županu . 
 Idući  je na redu  za  postavljanje vijećničkog pitanja je kolega Damir Radnić.  
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Imam i ja isto tako lijepa pitanja  kao i  gospodin Chiavalon. 
 Sada je najaktualnija odnosno  najznačajnija medijska i drukčija priča u  Hrvatskoj 
Hrvatski fond za privatizaciju. Zadnja, tri, četiri dana, čitamo puno o tome, bombardiraju nas 
sa svih  strana. Primijetio  sam da su  sve opozicijske  stranke u  Saboru, SDP-e,  HNS, 
HSS, digli kuku i motiku i frku  na Vladu, o njihovoj odgovornosti, neki  traže smjenu  cijele  
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Vlade i premijera, neke  traže smjenu pola  Vlade, neki traže odgovornost, s time da svi 
pohvaljuju  USKOK, Državno odvjetništvo itd. 
 Ja sam danas vozeći se za Fažanu, između pola  11,00  i  11,00 sati, slučajno upalio  
Radio Pulu, pa sam slušao našega župana kako  govori i moram reći da sam bio šokiran, 
doduše čak bih rekao i  ugodno, evo ovdje nije  prisutan  gospodin Lino Červar,  ja još ni 
jedanput  nisam čuo da  tako lijepo  govori o premijeru i o  HDZ-eu i o  Vladi, kao što je  
danas župan govorio. 

/A. Peruško  : Gospodine vijećnik, ovo je Županijska  skupština…/. 
 Jeste, ja  postavljam pitanje, molim vas da me  ne ometate kao svaki put u 
postavljanju  vijećničkog pitanja.  

/A. Peruško  : Imam na to pravo, jer  sam ja ovdje  da vodim Skupštinu /. 
 Moje je pravo da  postavljam pitanje na način na koji  želim.    
 /A. Peruško  : Recite koje je pitanje /. 
 To je moja  stvar. Imam pravo na 2  minute i molim vas lijepo da me ne ometate, 
nismo u SK-a. 
 /Žamor  : Jojjjjj /. 
 Ja vas lijepo molim da me ne ometate. Oduzimate mi vrijeme svaki put.  
 Dakle, nakon svih  tih  hvalospjeva našeg župana premjeru, što me je poglavito jako 
iznenadilo, jer  bi  trebao biti distanciran u  pohvali, ipak su posrijedi neovisne službe,  
Državno odvjetništvo,  USKOK itd.., koje imaju, naravno,  i moju  pohvalu i pohvalu premjeru. 

 Zanima me ta vaša bliskost, jer ste se vi  tako jako pomirili s HDZ-eom ili moguće 
sada u takvim našim istarskim aferama, koje su  sada na razini  države, štitite. Nije  mi bio 
jasan  taj  vaš hvalospjev. Danas mi je  trebalo čitavih  5 minuta za to.   

/A. Peruško  : Kolega vijećnik Radnić, ja vas  molim da ne zlorabite ovu  govornicu.  
Ja sam sada imao poslovničke mogućnosti, kada  bih bio ono što nisam, da odredim 

pauzu/. 
Dapače. 
/A. Peruško : Ne možete vi  skupštinsku  govornicu koristiti za isključivo  stranačka 

pitanja/. 
Niti mi ne pada napamet. 
/A. Peruško : Vi ste mogli županu postaviti pitanje/. 
 Dvije minute  nemojte me  smetati ! 
 
ANTON PERUŠKO : 
Izvolite  sjesti na svoje mjesto.  
Vi imate pravo  županu, kao predsjedniku  Poglavarstva, postaviti pitanja, ali ne  

postavljati stranačka pitanja, niti spominjati moj  SK-a. Ja sam ponosan na svojih  20 ili  30 
godina, koliko sam bio u  članstvu  SK-a, i ničega se ne stidim, jer sam i tada radio za 
dobrobit ljudi, za razliku od nekih  drugih, a vi  ste ovdje postavili isključivo stranačko pitanje. 
Da sam  znao  da ćete postaviti  stranačko pitanje ja  vam to ne bih  bio dozvolio, jer vi  ste 
mogli pitati predsjednika  Poglavarstva i  župana, a ne predsjednika  IDS-a. Ali, obzirom da 
ste vi to pitanje postavili ja sada moram dozvoliti i  drugoj  strani, predsjedniku  IDS-a, da ovu 
govornicu iskoristi, što vjerujem da nije htio, za političku tribinu sa vama.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Hvala lijepa gospodine predsjedniče Skupštine što ste mi omogućili  da odgovorim na 
ovo pitanje očito postavljeno  na način da  povrijedi i našu uspješnu koalicijsku vlast u  
županiji i  suradnji između IDS-a i SDP.-ea, u suradnji, koja  ovu  županiju  vodi na jedan, 
osuđujem se reći, iznimno uspješan način, kada pogledamo  sve pokazatelje koji su  u našoj  
županiji, koji pokazuju kako zajednički obnašaju vlast. I  samo to je  cilj ovoga napada na 
mene odnosno  na našu koaliciju. 
 Ali, gospodine predsjedniče Skupštine, dozvolite da se ipak  na neki način, barem  u 
jednom kratkom  dijelu, osvrnem  na situaciju koja  se odigrava danas pod  nazivom akcija  
Maestro, jer ona  zaista ima  značajnoga odjeka u Istri zato što, kao što znamo,  jedna osoba  
s područja Istarske županije je uhićena i za sada ne znamo kakav će biti  daljnji  rasplet. 
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 Ovdje želim naglasiti da je u više navrata rečeno  da je  državni  vrh, predsjednik, 
očito  predsjednik Mesić, premjer Sanader,  USKOK, Državno odvjetništvo, bilo koordinirano 
u  akciji u kojoj je došlo do uhićenja  značajno visoko pozicioniranih  ljudi u Hrvatskom fondu 
za privatizaciju. U ime, vjerujem svih  vas, izražavam svoje oduševljenje s tom akcijom, 
oduševljenje  s onim što je učinjeno, naročito zato što je očito dugo pripremana akcija i što se 
zaista očito s mnogobrojnim dokazima išlo  prema osobama koje su bile korumpirane i koje  
su uništavale vrijednosti u  našem društvu. 
 U tom kontekstu  želim istaknuti i dati naglasak da je u nekoliko navrata, u nekoliko 
medija, što smo mogli vidjeti danas i jučer, akcija  Maestro povezana s jednim nemilim 
događajem, koji je bio  svojedobno u  Poreču, kao što znate, dizanje u zrak  automobila 
jednog od čelnika Grada Poreča, što je svih  nas, siguran sam, jako uznemirilo. Može se to 
dovesti u  vezu sa spomenutom akcijom. Ja, naravno, nemam nikakvih dokaza u ovom  
trenutku, ali očekujemo da će policija to dalje istraživati i da će pronaći  dokaze i moguće 
poveznice. U svakom slučaju  to bi se iskazalo  kao jedan vrlo  hrabar  potez porečke vlasti, 
koja se u jednom  trenutku oduprla, prema svemu sudeći, ne mogu još do kraja  tvrditi,   
jednom pokušaju  uništavanja tkiva Grada Poreča, prije svega,  zemljišta u Gradu Poreču. I 
tu je  porečka  gradska uprava , ako se to dokaže,  a prema svemu sudeći imamo indicija  da 
je to  vjerojatno tako, čvrsto postavila, jer je Grad Poreč  svojedobno  odbio usluge gospođe 
odvjetnice  Asje Piplović, koja je  sada uhićena, zaštitio  maksimalno interes svojeg grada.  

Najavljeno je da će  Fond za privatizaciju, USKOK, policija i ostali, istražiti sve  
poslove  koji su bili  vezani uz  poslovanje Hrvatskog  fonda za privatizaciju, pa  će, nadam 
se, u tom kontekstu,  izaći  na vidjelo i  mnogobrojne druge  situacije koje su bile u  
Hrvatskoj, ali i u  Istri. Radujem se tome, 

  Napokon vidimo  u kakvim je sve poslovima, na primjer, bio general Zagorec sa 
bivšom gradskom  vlasti u Puli, vidimo kako je  TRP  došao  do zemljišta u  Barbarigi, gdje je 
gospodin Delbianco, na primjer,  bio  10 %  vlasnik te  tvrtke, pa da  razjasnimo  te detalje. Ja 
se  radujem tome da će napokon izaći na vidjelo mnogo toga što se zbivalo u  pozadini. 
 Osobno vjerujem  da će napokon ova zemlja biti  čista od  korupcije, ako ne u  100 
postotnom dijelu, barem u onom dijelu koji se tiče svega onoga što je vrh  države, svega 
onoga što je vrh bilo koje županije ili bilo koje općine i grada. I  vjerujem da ćemo  napokon 
krenuti u pravcu  raščišćavanja, svejedno u kojoj  stranci, da li  u HDZ-e,  SDP-eu,  IDS-u,   
SIDF-u ili u nekoj  drugoj  stranci. Mene priča političkog  predznaka ne zanima. Zanima me  
tko je korumpiran, tko nije korumpiran, i ako na taj način raščistimo ovu situaciju, ja ću 
zapljeskati svakome tko je pripomogao da se ta stvar raščisti, neovisno o kojoj je  stranci 
riječ. Ako vi to uspijete napraviti, ako to uspje napraviti  bilo tko drugi, zaslužuje naš pljesak i 
podršku.  
 

ANTON  PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Što ste vi  trebali kolega Buliću ? 
 /O. Bulić : Povreda Poslovnika/. 
 Tko je povrijedio Poslovnika ? 
 /O.Bulić : Vi !/. 
 Ako sam ja povrijedio Poslovnik imate pravo na riječ. 
 Izvolite, imate riječ. 
 Recite koji je  članak Poslovnika povrijeđen. 
 

ORIANO  BULIĆ : 
 Ne znam napamet članak  Poslovnika koji je povrijeđen, ali  ću doslovce citirati članak 
koji se odnosi  na  vijećnička pitanja. Svaki vijećnik  ima pravo postaviti pitanje županu, 
članovima Poglavarstva.  Vi  ste na neki način  ograničili odnosno odredili  na koji način bi  
trebala biti  postavljena pitanja  županu, a toga nigdje nema u Poslovniku ni  Statutu. Nigdje 
nije u Statutu i Poslovniku  određeno  kako  mora izgledati vijećničko pitanje. Smatram da ste 
stoga prekršili  Poslovnik i Statut Istarske županije.  
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 S  druge  strane  vi tvrdite da se ova govornica koristi za političku tribinu, pa i sam 
župan  je pet puta spomenuo  svog stranačkog kolegu, pa spominjao gospodina Luciana  
Delbianca. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Ne prihvaćam da sam prekršio Poslovnik. 
 Kolega vijećnik Damir Radnić je došao za govornicu postaviti pitanje predsjedniku 
IDS-, a ne predsjedniku Poglavarstva. 

Ukoliko niste zadovoljni odgovorom imate Odbor za Statut, Poslovnik i upravu, pa 
možete tražiti njegovo tumačenje i pokrenuti i postupak iskazivanja  nepovjerenja  
predsjedniku  Skupštine, ako mislite da je povrijedio Poslovnik.  
 Što  ste vi  trebali gospodine Radniću ? 
 (D.Radnić : Iskazivanje zadovoljstva, nezadovoljstva odgovorom/. 
 Hvala lijepa. 

Iako je političko pitanje, znam da vi  ne štitite, nažalost, dignitet predsjednika  
Skupštine, pa štogod ja  rekao, vi  ćete za ovom govornicom izaći, i ja  ću vam to omogućiti.  

Apsolutno, sve mi je jasno.  
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Da ste  se malo  raspitali vidjeli biste  da je gospodin Jakovčić  danas bio na radiu  
gost u  funkciji predsjednika Poglavarstva,  govorio je o svim mogućim temama kao  župan, i 
o tome je govorio kao  župan. I molim vas lijepo, kada ne znate,  da se ne miješate, nemojte 
mi stopirati vrijeme. Ja vas ispravljam. 
 Nisam zadovoljan s odgovorom župana zato što iz njegovog odgovora  ne shvaćam 
njegovo danas hvalospjeve premijeru  Sanaderu i Vladi. Ne shvaćam zašto njegovi 
hvalospjevi !  

Isto tako nisam zadovoljan odgovorom , jer  kada ste počeli  nabrajati, niste 
spomenuli niti Mlijekaru pulsku, niti Pazinku, niti Arenaturist, niti  Barbarigu i Dragoneru. 
Ništa od toga niste spomenuli. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.   
 Zahvaljujem  gospodine župane odnosno predsjedniče  Istarskog  demokratskog  
sabora  što nećete komentirati stav ISDF-a . 
 Riječ ima kolegica  Klara Grahovac. 
 

KLARA GRAHOVAC : 
 Poštovane kolegice i kolege ! 
 Najprije bih vas zamolila, vezano za  vaše istupe, da ipak poštujemo dignitet ove  
Županijske skupštine i da vrijeme koje  koristimo za ovom govornicom malo  kvalitetnije 
promišljamo. Mi ipak predstavljamo građane Istre. Ovo je  najviše predstavničko tijelo  
građane Istre i  nemojmo radi njih  vrijeđati. 
 Krenut ću  sa svojim vijećničkim pravom, pa  ću iskoristiti  večeras mogućnost  da ne 
postavim pitanje, nego da dam jednu informaciju.  
 U Zagrebu je  31. svibnja održana konferencija  za podizanje  javne svijesti o 
politikama i  zakonodavstvu Europske  unije u području ravnopravnosti spolova, a u 
organizaciji  Ureda za  ravnopravnosti  spolova  Vlade RH  i Europske komisije. 
 S  obzirom da su  na  toj  konferenciji, što se tiče predstavnica političkih  stranaka iz 
Istarske županije prisustvovale samo predstavnice  IDS-a, i to  naša potpredsjednica  
stranke,  gospođa  Nevia Poropat i moja malenkost, imam potrebu  da  i vama , kolegicama i 
kolegama, iz  drugih  stranaka, prenesem aktivnosti  same konferencije. 
 Cilj je konferencije bio  informiranje  širokog  kruga sudionika  hrvatskog  društva o 
nastojanjima Hrvatske  i  Europske unije za postizanje  stvarne  ravnopravnosti između  žene 
i muškaraca. Europska komisija   01.03.2006. godine prihvatila je  putokaze ka  
ravnopravnosti  žene i muškaraca za  razdoblje  2006. – 2010. godine, i taj  dokument ujedno 
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je odgovor na zahtjeve  svih  sudionika na svim razinama europskih institucija, država 
članica, socijalnih partnera i civilnog  društva, za  ubrzanjem napredovanja prema stvarnoj  
ravnopravnosti. Moramo  se i dalje zalagati  protiv  predrasuda i  stereotipa u  obrazovanju, 
na tržištu  rada i medijima, kada je u pitanju rodna ravnopravnost. 
 Svi znamo da  je spol  ideološka  razlika. Znači, mi smo rođene kao  žene, vi kao 
muškarci, ali  rod je društveno kontrolirana kategorija. S  obzirom da je rodno ponašanje 
naučeno ponašanje ono je i promjenjivo. 
 Zahvaljujem.      
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Riječ ima  kolegica  Lovorka Tomičić.  
  

LOVORKA TOMIČIĆ : 
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, poštovani  župane,  predstavnici 
Poglavarstva ! 
 Pitanja postavljam županu. 
 Imam  dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
 Od ukupnog broja nezaposlenih  u Istarskoj  županiji udio  žena je  veći od  67 % što 
je  najveći postotak u odnosu  na  sve druge  županije u Hrvatskoj  s time da od tih  67 % 
udio  žena starijih o d 45 godina je  45 %. 
 Moje pitanje  je :  

- što se poduzima u smislu izrade programa i  projekata da se ovaj problem razmotri i  
da se  u konačnici smanji taj  postotak, kako   po ovom postotku  županija ne bi bila zadnja  
ili prva, kako se uzme, nego  da idemo  na najniže postotke u odnosu na druge  županije, 

- dakle, što se poduzima da se  smanji postotak  nezaposlenih  žena u ukupnom 
udjelu nezaposlenih. 
 Drugo pitanje. 
 Vezano je za jednu prirodnu  pojavu.  

Prije  par mjeseci je došlo  do cvjetanja mora,  ribari  nisu mogli izaći  na more  i stoga  
su pretrpjeli određene štete.  

S obzirom da takva prirodna pojava nije  sadržana u Zakonu o  elementarnim  
nepogodama, ta mogućnost  jednostavno nije  raspoloživa, te me interesira : 

- da li  će i na koji način ribarima biti plaćena naknada za  štetu koju su pretrpjeli i 
- da li je  moguće osloboditi  ribara plaćanja  pristojbe za privez  brodova u smislu 

načina kako bi se ta naknada mogla isplatiti,  samo  na drugi način- 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolegice. 
 Odgovor  će dati  župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Kao što vam je  svima poznato, poštovana  vijećnica, mi  živimo u jednoj visoko   

centraliziranoj  državi u kojoj  centralna vlada vodi svu globalnu politiku kada je u pitanju  
gospodarstvo ili barem u  najvećoj mjeri. Vaše pitanje doživljavam dobronamjerno, ali  želim 
dati  jasno javnosti poruku  da su  mogućnosti Istarske županije  iznimno limitirane zbog  
proračunskih  sredstava o kojima govorimo gotovo  svaki puta. Mi imamo  10 %  ukupnih  
proračunskih prihoda koji  u zbiru  ostaju  Istarskoj  županiji, a  90 % sredstava ide u Zagreb 
u  centralni proračun i  u tom kontekstu limitirane su mogućnosti Poglavarstvu. Međutim, i 
dalje smatramo da je  problem nezaposlenosti, nakon problema  ovisnosti,  najveći problem 
u Istarskoj županiji.  

Nezaposlenost u  Istarskoj županiji je  najniža u RH i za  prošli mjesec je bila 5,8 %. 
Tako nisku nezaposlenost nema nitko u RH. To što je tako niska stopa  nezaposlenosti u  
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Istarskoj županiji, najniža u Hrvatskoj,  ženama koje  su nezaposlene ništa ne znači. Toga  
smo potpuno  svjesni. Činjenica je da strukturu osoba  koje su nezaposlene, kao što ste 
rekla, čine 67 % žena u višim godinama života ali, nažalost, i sa nepovoljnom obrazovnom 
strukturom. Taj problem generiramo već godinama, teško  ga  razrješavamo i pitanje je kada 
i kako  ćemo ga moći riješiti.  

 Najveća je nezaposlenost na jugu Istre, jer je Pula  najveći grad u  Istarskoj  županiji, 
mi nismo, na primjer, tek tako osmišljavali  Program Brijuni rivijera, kojega su neki stopirali  i 
pokušavali minirati, a da smo ga  realizirali  danas bismo imalo možda barem 1000 ljudi 
manje  na   Zavodu za  zapošljavanje i jednim dijelom bi i niža  obrazovna struktura mogla  
naći posao, jer se takva obrazovna struktura  najčešće zapošljava upravo  na području  
turizma. O našim realnostima moramo govoriti. Nisu svi  magistri, doktori znanosti i 
fakultetski obrazovani građani, nego su  građani svih obrazovnih  struktura. I sada, kada 
govorimo o projektima koje imamo u  Istri, ne govorim samo  za one koji su liječnici, pravnici, 
ekonomisti itd., nego upravo govorimo za one koji  imaju i  najviše problema da dođu do 
posla, a takvi projekti koje smo predlagali, koji  će napokon ugledati svijetlo dana, rješavaju,  
između ostalog, problem zapošljavanja u većoj mjeri  obrazovnih  struktura koje su danas 
većinom na  Zavodu  za zapošljavanje. 

 U tom kontekstu mogu  reći  da smo  se  upravo  sada kandidirali  za FAR programe, 
upravo za jedan program za zapošljavanje  žena i zapošljavanje mladih. Naša  sredstva  
uvijek usmjeravamo, gdje god je moguće dobiti nova  radna mjesta. Pokušat ćemo to 
napraviti  i ovom prilikom. U industriji će žene teže naći posao, naročito  u nekoj «težoj» 
industriji, ali  se može očekivati  da će se upravo u turizmu, uslužnim djelatnostima, kao što 
su trgovine, poslovni  centri i  takvi poslovi,  zaposliti, da će se time  apsorbirati dio 
nezaposlenih.  

U ovom  trenutku zaključujem dio prvog pitanja na način da su svi nezaposleni naša 
trajna briga i  želim reći da pokušavamo  naći projekte za  rješavanje problema 
nezaposlenosti, ali molim i  s vaše  strane  jaču podršku, naročito vas, zato što ste iz  HDZ-
ea, koji  možete pomoći u lobiranju  za dobivanje sredstava  od strane države, a  u ovom 
trenutku, kao što znamo,  situacija  u tom kontekstu nije do kraja povoljna. 

Isto tako želim pozvati vas i vašu  stranku  da prihvate odluku  Poglavarstva Istarske 
županije, kada su u pitanju ribari. Očekujem vašu podršku i svih vas u  Skupštini Istarske 
županije. Na Poglavarstvu smo donijeli odluku da  ćemo iz proračunske pričuve dati 2 %  od 
ukupno procijenjenih šteta koje su nastale na području  ribarstva zbog  ferma pesche, 
odnosno zbog  neizlova  skoro  da mjeseca. Od  ceha ribara, od svih ribarskih  zadruga, 
dobili smo podatke, usporedili ih i temeljem formule koje je predložila ribarska zadruga 
Lanterna iz  Pule,  uzeli u obzir  139 ribara koji su  trpjeli štetu za vrijeme neizlova. Dogovorili 
smo nadoknadu od  25 %  iznosa , kojeg smo izračunali  na taj  način  da će  25 % preuzeti 
na sebe  općine i gradovi u priobalju Istre,  gdje su  registrirani tih  139  ribara. To  sam  
dogovorio  sa  načelnicima i dogradonačelnicima. Na otvaranju  sajma Crofish, gdje je bio 
prisutan i profesor  Katavić, gospodin Čobanković je informiran, zatražili smo od  države  da  
sudjeluje s iznosom od 25 %. Ukupna šteta je procijenjena na cirka milijun kuna. Na taj način 
zadovoljili  bismo 75 % ukupnih šteta,  koje su  izračunate po formuli  koju  nam je predložila  
ribarska zadruga  Lanterna. Ako se tih 75 %  šteta  nadoknade bit  će napokon prvi 
pokazatelj  da netko  zaista iskreno brine o ribarima. To smo u tom trenutku   predložili i 
očekujemo još  samo odluku  da i Vlada stane iza ove  naše formule. 

  
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala gospodinu  županu.           
Riječ ima kolegica  Danica  Miletić. 
 
DANICA MILETIĆ: 
Dobar večer svima ! 
Želim postaviti jedno pitanje  gospodinu županu. 
Svi znamo  da nadolaskom turističke  sezone počinju  sve veće  gužve, osobito 

prema gradu Puli na kraju ipsiloni, pa molim ga da nas izvijesti : 
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- postoje li kakve naznake ili dogovori i 
- hoće li  se nastaviti sa gradnjom Istarskog ipsilona od  Stancije Peličeti do 

Medulina. 
Usput bih  još  nešto pitala gospodin župana. 
Danas je gospodin župan  bio gost u jednoj  radijskoj  emisiji. Između  više tema 

jedna se odnosila na   prenamjenu bivših vojnih objekata. U  sklopu toga, gospodin župan, je  
pozvao  građane  sa eventualnim sugestijama i idejama  da ih iznesu. Nakon toga  nazvalo  
je nekoliko  građana i molili su me da pitam gospodina župana gdje da mu se jave, pa  
gospodine župane, eto prilike,  da to kažete. 
 Hvala lijepa unaprijed. 
 

ANTON PERUŠKO  . 
 Odgovor će dati  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 Izvolite, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Istarski ipsilon je, kao što znate,  došao do Stancije  Peličeti  na jugu Pule. Kreće se 
uskoro, prema  najavama, do kraja godine, sa početkom  radova , pa dozvolite  da odmah  
dam informaciju vezano za izgradnju  punog profila  autoceste. To je dobra i  radosna vijest.  

Isto tako mogu  reći  da smo u  županiji izradili  svu dokumentaciju potrebnu za novu  
cestu od  Stancije  Peličeti do  Medulina. O toj inicijativi sve smo  se stranke u ovoj Skupštini 
složili i vjerujem  da ćete svi to podržati. Kompletna dokumentacija je u Hrvatskim cestama i  
u Ministarstvu mora, prometa, turizma i razvitka. Bina Istra odnosno  Buegues je preuzeo 
obvezu  da financira pristupnu  cestu na Istarski ipsilon kroz program izgradnje  Ipsilona. 
 Na to  želim  dodati  još jednu informaciju. 
 Naš dio posla smo obavili. Trebat će napraviti nekoliko  različitih studija, koje će nam 
uzeti vjerojatno još  6 mjeseci, možda i godinu dana, nakon čega se može očekivati da će 
početi otkup terena, ma da će  najveći dio trase ići po  državnom zemljištu. Pokušali smo 
napraviti  trasu tako da uštedimo što više  novaca. 
 Lansirali smo i jednu novu kombinaciju, cestu od  Stancije Peličeti prema  aerodromu. 
Praktički imamo dvije ceste koje  sječu tu cestu, jednu koja ide  za  Marčanu, Labin, a drugu 
koja ide za  Valturu. Sada imamo sve više gostiju koji dolaze u Pulu  aerodromom,  a i naši  
građani  četo koriste aerodrom, pa  pokušavamo napraviti  pravu  cestu, koja  će biti 
poveznica  grad – aerodrom. Sve počinje  na raskružju. Ne znam da li znate za  tu novu  
hrvatsku riječ, vidim da dobro pratite hrvatski jezik, što je dobro, dakle raskružju  Šijana ili 
kružni tok, ako me niste kapili. Ako me niste kapili onda je kružni tok. Mi smo insistirali  na  
takozvane dvije  razine kružnog toka i  napokon su  Hrvatske ceste to prihvatile, imaju  našu 
kompletnu dokumentaciju i trebaju dati  zahtjev za izdavanje lokacijske dozvole. Ako to 
napokon  naprave, početkom iduće godine, prije  sezone, nadam se, imat ćemo i  raskružje,  
kružni  tok ili rotor u Šijani. Poslije toga slijedi  vrlo  zahtjevna trasa prema  Velom Vrhu, ali 
cesta Stancija  Peličeti  - Medulin,  će značajno  rasteretiti pulsku zaobilaznicu . 

Molim sve da nas u tome podržite.  
Odgovor na vaše drugo pitanje. 
Ja sam danas u radio emisiji, drago mi je  da je slušana, rekao da će Muzil, a mogu 

dati svježe informacije, jer sam upravo malo prije bio vani  s Gradonačelnikom Pule, 
gospodinom Borisom Miletićem i gospodinom Veljkom Ostojićem, direktorom Brijuni rivijera, 
koji  su danas bili sa gospodinom Rončevićem u Zagrebu, dogovoreno je da  će minimalno  
potrebna vojska, praktički straža, do daljnjega ostati  na Muzilu  da ne dođe do devastacije  
kakvih je došlo  na području Valelunge odnosno  sjevernog djela pulske luke.        

Kada sam rekao da pozivam građane  da nam daju sugestije i ideje, predložio  sam 3 
ideje. Jedna je izgradnja ili opremanje jedne tvrđave na Muzilu u  smislu pomorskog muzeja. 
Druga moguća ideja je akvariji na tom  području, ako nam se ljubitelji životinja  ne naljute 
previše, ali akvariji bi sigurno dobro došao  na jednoj takvoj lokaciji. Treće ideja je  
mediteranski botanički  vrt. 
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To su neke ideje koje sam  ja iznio, ali  sve druge sugestije su dobrodošle. Treba 
uzeti u obzir  da to ne može biti  samo  društvena i socijalna namjena takvog karaktera, nego 
mora biti zaista i kombinacija  gospodarstva i  društvenih  sadržaja, ali  sam  time  htio  reći,  
svim kritičarima projekta Brijuni rivijera, ali i  svima onima koji obmanjuju javnost  kada kažu  
da  se neće  moći pristupiti niti jednoj lokaciji, upravo suprotno,  tamo  gdje je muzej, gdje  je 
akvariji, botanički  vrt, ako bude  ili će biti nešto drugo. 

 Zato pozivam građane  da nam  daju ideje kako bismo što kvalitetnije pristupili izradi 
tih programa društvene namjene, a u tom kontekstu su i dobre inicijative koje su neki  
građani  Pule, mlađi građani Pule, dali, ali  ne može sve završiti  samo  na  kulturi ili na nekim 
društvenim sadržajima, jer je to  ogroman teritoriji i akvatoriji, kojeg  trebamo u dobrom  
balansa između gospodarstva, kulture i   drugih namjena, iskoristiti kako  bi kvalitetu  
otvorenog  življenja u Puli,  što bolje iskoristili. 

Zainteresirani se mogu javiti na moj e-mail zupan@istra-istria.hr ili  bilo kojim 
dopisom, telefonskim pozivom. Mogu se javiti  svugdje  gdje god žele. Svaka je ideja 
dobrodošla.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  gospodinu  županu.      

Riječ  ima gospodin vijećnik  Romano  Černjul.  
 
ROMANO  ČERNJUL : 
Gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege !  
Moje pitanje bih pretvoriti u jedan prijedlog. 
Malo prije je župan  usput rekao kada bi bio LNG-i terminal da bi bio i željeznički tunel 

kroz Učku. Predlažem  da se konačno Istra zajedno  sa  županijom opredijeli za  strateški 
objekt proboj željezničkog tunela kroz Učku u sklopu  ravničarske pruge  Rijeka Zagreb, da 
ne budemo izolirani. Da nismo na vrijeme politički, kada je bilo ekonomski  «neopravdano», 
probili cestovni tunel kroz  Učku, danas ne bismo imali  cestovnu infrastrukturu u Istri. Ako ne 
probijemo tunel kroz Učku naše željeznice još ono malo  željeza što imaju će zarđati. Imamo 
minimalnu infrastrukturu u korovu, koji  treba stvoriti uvjete, jer time stvaramo preduvjete za  
Bršicu,  za  terete,  za  Rockwoolove kamione. Imamo neku mrežu, koja se lako da 
osposobiti, ali koju nikada nećemo osposobiti ako idemo prelo Slovenije, Mađarske, do  
Rijeke. Moramo  stići u  Rijeku prije nego dođe  ravničarska pruga Rijeka – Zagreb. Tu i tamo 
tu ideju spomenemo, pa pokojni predsjednik (Franjo  Tuđman) je anke iša za kontru nama 
postavljati kamen   temeljac za tunel kroz Učku, pa da to što imamo iskoristimo . 

 Mislim da bi za Istru bilo opravdano,  sada i jučer, da  krenemo u proboj željezničkog 
tunela  kroz Učku,  da se spojimo željeznicom do Rijeke. Imamo dosta lošu cestovnu mrežu, 
a želimo  razvijati industriju, koju moramo razvijati, imamo  resurse, ali uvijek  će biti  upitnik, 
nemate razvijenu  željezničku  mrežu. Predložio bih da se oko tog pitanja konsenzusom 
dogovorimo, da to elaboriramo. Ako možemo  preletjeti Bosnu na poluotoku Pelješcu, idimo 
mi onda kroz  tunel kroz Učku  do  Rijeke, pa  je valjda to kraće i  opravdanije, za mene 
opravdanije ekonomski i kako god hoćemo, da probijemo  željeznički tunel kroz Učku. Tunel 
tu i tamo  spominjemo generacijama, tri  države ga grade, sada četvrta, pa jedanput moramo  
krenuti u  tu  akciju. Iskoristimo sada taj moment, kada smo skoro sve  tunele probili, imamo  
slobodnu operativu za tunelogradnju u  Hrvatskoj. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Riječ ima kolega vijećnik Lino Dobrila. 

 
LINO DOBRILA : 

 Gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici ! 
Ovih  smo dana  imali  prilike pročitati u  «Glasu Istre» izjavu predsjednika 

Županijskog  suda u Puli, gospodina Radolovića, o  teškim uvjetima u kojima  radi Županijski 
sud u Puli, u  smislu  smještajnih, a i  klimatskih uvjeta, pa interesira me : 
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-   da li smo kao  županija u mogućnosti pomoći  Županijskom sudu u  Puli, makar u 
dijelu rješavanja klimatskih uvjeta, da im se nabave uređaji da bi mogli normalno  raditi, s 
obzirom da kako  stvari stoje izgleda da će imati  dosta posla, pa bi bilo uputno im pomoći. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Gospodine vijećniče, usvajanjem Proračuna usvojili smo  stavku u iznosu od 

500.000,00 kuna, koju bismo namijenili  za potrebe opremanja suda u  Puli. Međutim, istina 
je da smo  predvidjeli  da će stavka nama biti dana iz  državnog proračuna, jer  smo u zadnji  
trenutak, da  vas podsjetim, morali promijeniti neke stvari u Proračunu, jer je došlo do 
porezne reforme po kojoj smo izgubili  porez  na dobit. Današnju situaciju sa  Proračunom 
čut ćete djelomično  kasnije, koja nije takvog  karaktera da  možemo tek tako  odvojiti novac 
za  nešto  što nije naša  direktna ingerencija. Svi znamo da je pravosudni sustav pod 
ingerencijom  države i na državi je da to financira. Ja,  nisam jedan od onih koji će biti protiv  
da pomognemo , jer je to dobro za naše  građane  i za  ljude koji ovdje  žive. Međutim, 
moramo biti oprezni  u dodjeli sredstava, naprosto zato što je punjenje proračuna u ovom  
trenutku najblaže rečeno problematično. Očekujemo  da će Vlada održati svoje obećanje, da 
će  gubitak koji  će nastati zbog  porezne reforme u našem proračunu, biti nadoknađen od  
države. U tom kontekstu, ako se to tako dogodi, možemo  računati na vašu inicijativu. Ona je 
sadržana na neki način  u Proračunu i  možemo  očekivati da ćemo  pomoći Županijskom 
sudu u  Puli. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Mauro Ivančić. 
 

MAURO IVANČIĆ : 
 Poštovani ! 
 Imam dva pitanja. 
 Na sva svoja pitana  tražim pismene odgovore. 
 Pitanje koje ću postaviti molim da proslijedite nadležnoj  službi Istarske županije. 
 Zanima nas :  

- koliko iznose površine neizgrađenog  građevinskog zemljišta, specificirano po 
zonama, stambenim, poslovnim, industrijskim, po općinama i  gradovima, 

- koliko je prostora u Istarskoj županiji rezervirano  za buduću izgradnju,  s obzirom 
da se  govori o useljavanju  500.000 stanovnika u Istru i  rezerviranim zonama za  
izgradnju. 

Molio bih  da se dostavi točno od nadležne službe  odgovor na to pitanje. 
 Slijedeće  pitanje postavljam  gospođi  Kristini  Bulešić. 
 Prije gotovo  godinu  dana, dan je odgovor  da će lokalni programi  djelovanja za  
mlade, o kojem ćemo  raspravljati danas, biti gotov  do  21.012.2006. godine. Međutim,   još 
uvijek taj program nemamo na raspravi, a s Ministarstvom je potpisan ugovor, doznačena su 
financijska  sredstva, pa molimo  da nam se dostavi kopija ugovora  te izvješće kako su ta  
sredstva  utrošena. 
 Molim pisani odgovor. 
 Slijedeće je pitanje… 
 /A. Peruško  : Dva ste pitanja postavili…/. 
 Da, ali nisu pitanja. Imam neodgovorenih pitanja. Dva pitanja  se vuku iz  sjednice u 
sjednicu. I ostale kolege vijećnici to spominju. Pitanje je vezano za rad Ureda državne 
uprave u  Poreču. Uputili  smo pitanje nadležnom gospodinu  Radovanu Jurčiću  (ispravno 
Radovan Juričić) koji se još uvijek  nije očitovao. 
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ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 To pitanje nije u domeni  Skupštine Istarske županije. 
 /I. Jakovčić : Ja ću odgovoriti /. 
 Vijećnik je zatražio  i pismeni odgovor. 
 Izvolite, imate riječ.     
 Možete i pismeno i usmeno odgovoriti.  
 Pismeno morate odgovoriti, a usmeno možete. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine predsjedniče Skupštine,  zamolio sam  da  dobijem riječ iz jednostavnog  
razlog što  građevinska područja nisu u ingerenciji  Istarske županije. Vi znate da  mi ne 
raspolažemo građevinskim  područjima i molim gospodina vijećnika  da iskoristi svoj ugled i 
utjecaj kojeg ima, da komunicira  s općinama i gradovima, koji će ga  informirati o tome.  
Njemu je to  vrlo značajno pitanje. Slažem se da je to značajno pitanje. Naše općine i  
gradovi  imaju svoje prostorne planove, svoja  građevinska zemljišta. Molim vas da vaš 
interes u tom smislu zadovoljite  na način da  dobijete pouzdane i  prave informacije od  
strane onih  koji su kreatori politike izgradnje stanova, izgradnje posebnih zona itd.  To je 
ujedno i pismeni odgovor. Moj odgovor je jasan po tom pitanju. Molim da se to uzme u obzir. 
     

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  

Samo  trenutak, da ne bi bilo zabune, da se poslije ne prozivamo. 
Župan je odgovorio na vaše pitanje da to nije u nadležnosti Poglavarstva, nego 

jedinica lokalne samouprave. Ja bih vas zamolio  da,  ukoliko zaista insistirate na tome,  ne 
znam koje su poslovničke mogućnosti, da uputite  zahtjev gradovima i općinama. 

/M. Ivančić : Ja molim da mi nadležni  župan  ipak pismeno odgovori/. 
Dobit ćete pisani odgovor, a bit će ovakav kakav je iznesen. 
Riječ ima gospođa Kriština Bulešić, članica Županijskog poglavarstva, koja će 

odgovoriti na pitanje vijećnika  kolege Maura Ivančića. 
 

KRISTINA BULEŠIĆ : 
 Hvala na pitanju. 
 Drago mi je da ste  spomenuli to pitanje. Mislim da danas neće biti prilike o tome 
razgovarati, jer se slijedeća 5. točka dnevnog  reda odnosi  na Prijedlog Odluke o  osnivanju   
Županijskog  Savjeta za mlade, ali  se ne radi o lokalnom programu djelovanja za mlade. 
 Lokalni program djelovanja za mlade je još uvijek u fazi izrade i  činjenica jeste da je  
županija  potpisala sa Ministarstvom obitelji, branitelja i međugeneracijske solidarnosti, 
ugovor u kome se obvezala izraditi  spomenuti  program  do  31.012.2006. godine, ali  radnu 
verziju. 
 Obzirom  na to  da radna skupina ima 13 članova i da  se svi nisu redovito pojavljivali 
na sastancima, sada  neću ih imenovati, odlučeno je da se zatraži i poslana je  zamolba 
Ministarstvu da se ugovor produži do 31.ožujka 2007. godine. Ministarstvo je odobrilo 
produženje roka i  s današnjim datumom još uvijek  čekamo  odgovor na radnu verziju 
Ministarstva obitelji, branitelja i međugeneracijske solidarnosti. 
 Prošli tjedan sam bila u Zagrebu i  s obzirom da sam  predsjednica  Koordinacijskog 
tima koji koordinira  radnu skupinu, dobila sam odgovor  da se još malo strpimo, da to još nije 
došlo na dnevni red i  da  možemo  ovih dana očekivati program.  
 U srijedu koja slijedi, ponovno  se sastaje  radna skupina, bez  obzira  da li odgovor  
stigne ili  ne.  Napominjem, radna verzija tog  veoma važnog  strateškog dokumenta za 
mlade u Istarskoj  županiji, bit će  na web stranici Istarske županije, jer smo  obećali  da će je 
najprije raspraviti i komentirati oni koji nisu, nažalost,  mogli sudjelovati u radnoj  skupini, a 
znamo da ih je bilo samo  13. Nakon što ponovno Ministarstvo 2 da svoju  suglasnost, mi  
ćemo program dati na  Poglavarstvo i  potom će doći na  Županijsku skupštinu. 
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 Činjenica je da se  odužilo, međutim, s razlogom i opravdanjem. da je to  važan 
dokument i da je bolje da  6 mjeseci bude duže u izradi nego da  bude na brzinu donesen, jer  
kada se donese  će vrijediti za duži niz godina. Program  sa konkretnim detaljima bit će u 
pisanoj  formi.     

Hvala lijepa.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama gospođo Bulešić.  
 Idući je na redu vijećnik Petar Radetić. 
 

PETAR RADETIĆ : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, gospodine župane ! 
 Kolega Vladimir  Gašparini je prije postavio pitanje vezano za projekt  Opće bolnice u 
Puli. Odgovor je bio da se rade idejni,  izvedbeni projekt, međutim, ako se  ne varam, 
gospodin župan je rekao da sami zidovi ne čine bolnicu, što znači  da je vrlo bitno sadašnje 
stanje u bolnici, kako bi bilo što kvalitetnije, kada budemo imali nove  zidove i da u njima 
bude smješteno  adekvatno osoblje i sve ostalo. 
 Ja bih, donekle, ponovio moje pitanje koje sam već ranije postavljao, čak je prošle 
godine bilo  prihvaćeno da jedna od tematskih sjednica bude  - stanje  Opće bolnice u Puli.  

Obzirom da su  tematske sjednice u zadnje vrijeme  malo devalvirale, ja  bih  bio 
zadovoljan i sa  jednom točkom  dnevnog reda  na jednoj redovnoj sjednici, ali  bih pitao  
gospodina župana : 

- Nije li stvarno došlo vrijeme da se o Općoj bolnici Pula raspravi na  Skupštini 
Istarske županije s obzirom na njen značaj , pa i učestale, slobodno možemo reći,  
napise, da ne  spominjem one ranije, od  spiska  radnika koji  su za otpuštanje, 
slučaja naočala, da je bolnica potplaćena, odgovora  Ministarstva zdravstva da to 
nije  točno. 

 I drugo,  kratko pitanje. 
Prekodražani su me zamolili  da postavim  pitanje vezano za izlazak sa Ipsilona.  
Mislim da je prošlo  četiri, pet godina, da je to pitanje  bilo  dosta  aktualno, i ako  se 

ne  varam, gospodine župane,  mislim da ste vi bili preko Drage i «obećali» da će se 
pokušati nešto napraviti, pa pitam : 

- da li ima izgleda  za izlaz, kada se siđe  s mosta preko Lima  sa Ipsilona, za 
prekodragu. 

 Evo, toliko. Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Mislim da je vaša inicijativa  vrlo  pozitivna. i slažem se s vama da su tematske 
sjednice, zbog  načina  kako je sve to skupa prezentirano i kako se  to pokušava učiniti u 
Skupštini, pomalo  devalvirale. S druge  strane  imamo  razloga  da raspravljamo o situaciji u 
Općoj bolnici u Puli. Vaš prijedlog  prihvaćam kao dobru inicijativu, tako da javnost bude još  
bolje informiramo o onome što  se dešava. Kao Poglavarstvo preuzimamo obvezu  da u 
jednom razumnom  roku, ne znam, od mjesec dana, pripremimo  materijale. Na sjednicu 
pozvat ćemo ravnatelja bolnice, koordinatora  za izgradnju nove bolnice, gospodina  Valtera 
Drandića i nadležne iz  Ministarstva zdravstva i  Fonda, da  raspravimo svi zajedno o stanju 
u  Općoj bolnici  Pula. 
 Kada kažemo da je  naša  bolnica podcijenjena u odnosu  na njen proračun u  
odnosu na slične bolnice takvog karaktera, takvog obima i takve kvalitete u drugim dijelovima 
Hrvatske, za to imamo dovoljno argumenata. To je politička ostavština  devedesetih godina u 
odnosu na Istru. Mislim da će svatko tko je  stručan i ozbiljan, koji  analizira to stanje, da  će  
dijeliti to mišljenje. 
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 O drugim elementima i  situacijama koje jesu u  bolnici,  trebamo  sjesti i razgovarati. 
Ako je točna priča oko takozvanog slučaja «naočala», ja sam već  izjavio, to je nevjerojatno, 
ali  ako je tako u kolektivnom  ugovoru predviđeno,  kolektivni ugovor treba poštivati, ali je, 
po  meni, taj  kolektivni ugovor  pomalo apsurdan.. 

 Ne želim govoriti  na način da sve podržavam, nego  želim biti  vrlo jasan  i kritičan 
za ono što  nije kako  treba i nije ono što bismo  htjeli imati u  bolnici.      
     Drugo pitanje se odnosilo na izlazak sa Istarskog ipsilona. 
 Vidim da ste rekli nešto  krivo. Rekli ste «prekodraženi», a to su  «prikodražani». 
 /P. Radetić : Ja govorim hrvatski/. 
 Da, ali oni forši neće kapiti, nećemo kapiti da se radi o njima. Govorimo o 
prikodražanima, da budemo precizni. Šalu  na stranu. 
 Kada govorimo o izlasku prikodražana  na Istarski ipsilon realno možemo govoriti 
samo o opciji  ulijeva,  baš ne zvuči najbolje, ali  je to tako. Mislim da je  to ta terminologija. U 
suštini se radi o tome da treba imati mogućnost  da se prikodražani priključuju  na izlaz, koji 
bi  bio vezan uz parkirni sustav ili  uz  benzinsku  crpku, ali  to je nešto što bi  trebalo sa 
Općinom  Kanfanar vidjeti. Čak se  razgovaralo i  razmišljalo  o jednom motelu u jednom 
trenutku u onim  lokacijama, što bi bilo od velike pomoći. Ako se tako može riješiti taj 
problem,  mislim  da može,  i dalje stojim na stanovištu da bi taj problem   trebalo  razriješiti. 
Da će se raditi poseban izlaz  2 kilometra prije kružere, kako je zovu , ispod  Kanfanara, nije  
realno. Svi znamo da to nije  realno, ali  je moguće razgovarati o sustavu ulijeva na  Ipsilon ili  
varijante, ako je potrebno, učiniti neku prometnicu, možda baypasirati prema Medakima, 
dakle  na izlasku u Medaki, ali na ovu drugu stranu je gotovo  nemoguće, ali možda bi se u 
tom kontekstu moglo  razgovarati. Spremam sam prihvatiti svaki  prijedlog  koji bi došao iz  
Općine Kanfanar  da na neki način nađemo rješenje za prikodražane. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  
 Istekao je aktualni  sat. Još  2  vijećnika  nisu postavila  vijećničko pitanje, pa 
predlažem da omogućimo kolegama vijećnicima  da postave vijećnička pitanja. Vidim da se 
nitko ne buni. 
 Riječ ima   potpredsjednik  Marino Roce. 
 

MARINO  ROCE  : 
 Gospodine predsjedniče, gospodine župane , kolegice i kolege ! 
 Prvo pitanje  vezano uz  Muzil ću  preskočiti, jer je ono  danas već dotaknuto. 
 Drugo pitanje  je  već pokrenuto i  o njemu govoreno, ali bih  ga u jednom drugom 
kontekstu  postavio, odnosi  se na   ribare i  veletržnicu ribom.  
 Mislim da veletržnica ribom nije usko vezana uz ribarsku  luku. Veletržnica ribom 
može biti i u Pazinu. Zato  pitam: 

- da li su u procijeni potrebne dvije ili  tri veletržnice ribom da bi  bila  kvalitetna  
burza ribe, ali  s druge  strane i pitanje : 

- koji su planovi  županije u pravcu istočne obale Istre, na kojoj je ribolov i ribarstvo  
jače, nego  sa zapadne  strane Istre. Na istočnoj strani obale Istre nisu  prisutni  
samo istarski ribari, nego i ribari iz  ostalih krajeva Hrvatske, koji  koriste istarske  
luke za istovar i pretovar  ribe. 

  
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Dobro poznajem ribarstvo i  stanje ribarstva, ne  zato što se na meni vidi da sam 
ljubitelj morskih plodova, nego zbog toga što sam se potrudio ući u problematiku  da bismo 
pomogli ribarima. Strategija je  naslijeđena. Početkom devedesetih godina je izrađena   
strategija kada se ušlo u  novi  sustav, da kažem tako, kapitalizma. Napravljena je studija za 
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cijelu zemlju , za cijelu istočnu obalu  Jadranu, praktički u suštini samo za hrvatsku obalu. 
Nešto malo znamo za Sloveniju i  Crnu goru. Sada sam nešto saznao  i za Albaniju, ali  to 
nije toliko  zanimljivo. Govorim o našem dijelu obale, o Istri. Bilo je predviđeno  da se izgradi  
veletržnica riba u Puli i još jedna veletržnice ribom u  sjevernom  dijelu Istre, otkupne stanice 
u Umagu, Poreču, Rovinju, Rapcu ili  Plominu.   
 Kako su godine prolazile, a ništa se  nije dešavalo,  prije nekoliko godina smo ušli u 
projekt  FISHLOG i CONECT  u suradnji s talijanskim sjevernojadranskim regijama - Regija 
Emilia Romagna, Regione Veneto i Regione Venezia  Giulia, Istarska županija i  Primorsko 
goranska županija. Cilj tog projekt,  koji je kasnije  podržala  Hrvatska vlada i dala novac, je 
bila izgradnja veletržnice ribom u  Puli i  veletržnice  riba u  Rijeci. U Rijeci  se uzela stara 
tvornica Torpedo, i oni će je , ja se nadam, već  za jedno mjesec, mjesec i pol  dana, otvoriti,  
gdje su već imali gotovu infrastrukturu. 
 Mi smo,  kao što znate, htjeli veletržnicu ribe izgraditi u Puli, ali  zbog protivljenja  
bivše pulske gradske vlasti, lokalitet je bio  već unaprijed predviđen u uvali  Valelunga,  a oni 
su to  htjeli negdje drugdje, smo morali učiniti drugi korak. Istarska  razvojna agencija  kupila 
je zemljište u Vodnjanu  i  razmišljali smo da izgradimo veletržnice ribe u  Vodnjanu. Dakle, 
kao što ste i sami rekli, ne na moru. U međuvremenu ribari na području  Poreštine  su  se 
odlično organizirali u ribarsku  zadrugu «Istra» i ponudili  program da izgradimo veletržnicu 
ribom u Poreču  u industrijskoj zoni. Grad Poreč je dao zemljište, mi  svoj nouhau, strukturu i 
novac, država  svoj novac, i započeta je izgradnja  nove zgrade. Dakle, ne neka postojeća 
zgrada, kao što je to u Rijeci, i nova zgrada veletržnice ribe u  Poreču  je  već pod krovom. 
Veletržnica ribom, kao što  sam rekao i najavio, je napravljena u sklopu kapaciteta ,  ambicija 
i potreba, uglavnom  gornjeg dijela Istre. 
 Pulska  veletržnica riba će vjerojatno biti  veća. Danas su nam prezentirali svoj projekt 
prerade morskih plodova od  sipa,  ribe, rakova, rakovica, školjkaša itd. Imaju jedan  veoma 
sveobuhvatni program, i upravo na tragu ovoga što ste vi rekli  najavljujem da  računaju  na 
kapacitete ribarica iz Kvarnera, Dalmacije, jer jedan značaj  dio njih ostaje i na našem 
priobalju. Njihov  plasman kroz  naš sustav će biti puno lakši  i kvalitetniji. Očekujem da ćemo 
imati sustav otkupnih stanica u Umagu, Novigradu, Rovinju, veletržnicu ribe u Poreču, kao  
jedan sustav, s time da Rovinj može  eventualno  biti  skloniji  Puli. U Puli  ćemo, vjerojatno, 
imati otkupne stanice Ližnjan  i Rabac, koje  će komunicirati  sa Pulom. Te dvije veletržnice 
ribom imat će svoje otkupne stanice,  koje će ribari moći  koristiti.  

Preduvjet za to je dobra lučka infrastruktura, dobre ribarske lučice, mogućnost  da 
svoje mreže sređuju na licu mjesta, da taj istovar bude brz, kvalitetan, da  imamo vozila koja 
su  takvog  karaktera da mogu otkupiti ribu, preuzeti ribu. 

 Kroz program CONECT, koji radimo s talijanskim regijama, imat ćemo direktno 
umrežavanje i povezivanje s otkupnim centrima u  Italiji, gdje  najveći dio ribe i završava. Bit 
će  spremne licitacije u svakom  trenutku  danju i noću , jer se licitacije inače  rade u 3, 4 sata 
ujutro. To je  jedna posebna situacija. 

 Čitav sustav je razrađen. Falit će novca. Fali nam novca i za  završetak veletržnice u  
Poreču. Poziv vama, gospodine Roce, vi ste tajnik  HDZ- ea za Istarsku  županiju, da nam 
pomognite  da nam Ministarstvo  da čim prije  šolde  da završimo veletržnice ribe u Poreču i 
napokon veletržnicu  ribe u  Puli. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 I posljednji  za postavljanje  vijećničkog pitanja je kolega vijećnik   Sandro Jurman.   
 

SANDRO JURMAN : 
 Odustajem od postavljanje  vijećničkog pitanja. 

Molim da slijedeći put  redoslijed postavljanja pitanja bude  malo drukčiji od  danas, a 
ako je poslovnički moguće, svoje pravo  na postavljanja vijećničkog pitanja,  ustupam kolegi  
Orianu  Bulić. 
 

ANTON PERUŠKO : 
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 Nisam nikada bio formalista. Mogao se javiti u toku aktualnog  sata za postavljanje 
vijećničkog pitanja.  
 /O. Bulić : Nažalost, sam zakasnio /. 
 

ORIANO BULIĆ : 
 Zaista se  zahvaljujem  na razumijevanju. 
 Moje pitanje je možda malo  potaknuto upravo  današnjim govorom, diskusijom i 
načinom  razgovora. 
 Naš  župan je više puta  spomenuo novi termin raskružije, a često  čujemo  da se 
kaže «hrvatski govoriti», «hrvatski jezik» itd. 

 Po meni se u Istri postavlja  bitno pitanje - održanje  jezika kojim se u  Istri govorio, ki  
se govori i dandanas, ali  sve manje.        
 Moramo  reći  da je  čakavština, kao jezik, bila praktički zastupljena  sve do Zagreba, 
do predgrađa Zagreba, a da se ona postepeno povlačila, već  sada je ostala  dijelom u 
Gorskom kotara, malim dijelom u Lici i Dalmaciji. Naprosto nam je  veoma  teško prepoznati  
današnji Split i Split  iz  emisije  Miljenka Smoje «Naše malo  misto», gdje je doista  još  
vajka bilo dosta čakavštine, i  gdje se još  vajka moglo na neki  način govoriti  čakavski.  
 Mislim da će se  naš župan,  koji je poliglota, što mu  služi  na čast, složiti  sa mnom 
da  održanje  jezika  u biti označava   način razmišljanja ,  način promišljanja,  način života.  

Slažem se da se brine da se jezik  standardizira, da smo prihvati  štokavštinu kao  
službeni i  standardizirani hrvatski jezik, ali se time ne umanjuje čakavština kao  hrvatski 
jezik. 

Vi, kao poliglota, znate  da se  čakavština može spasiti isključivo kao aktivni jezik. 
Neka netko iz Poglavarstva sačini  program  da se sačuva čakavština, ku ne  mi  ćemo  
zabiti, izgubiti dio kulture, dio vrijednosti ljudskog  čovječanstva općenito. Mislim da bi bila  
velika šteta da se zabi  čakavština, a to se  desilo u ostalim krajevima Hrvatske.  

U ime vrijednosti,  kada govorite o  čakavštini, da ne govorite kao o nehrvatskom, kao 
«ovo je  hrvatski». Mislim da čakavština nije  to  zaslužila, jer čakavština  je jezik  kojim je  
stvarao Marulić, kao i mnogi drugi pisci , pjesnici, književnici itd., dakle  veliki autori, a 
posebno za nas u Istri gdje se kao zadnja sačuvala čakavština  je jako bitna stvar. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Vidiš, moj Oriano,  anke ti  si kušelja cilo vrime po  hrvacki, vero pak nisi po naše, a 

bite kapili svi, vero znaš, anke ku gonaš  kako  Tulio ča gona. To  ne kapi  saki.  
 Zavičajna nastava  je dio programa s kojim ćemo izaći upravo u smislu  očuvanja  
čakavice i promišljanja čakavice. Što  će sve biti u toj zavičajno nastavi  trebat će odrediti 
naše kolege i  nadajmo  se da će mladi ljudi imati interesa za to .  

Ja se, moram reći, ne mogu oteti dojmu, nemam nikakvih istraživanja, da je  čakavica 
ponovno «in», kako bi se reklo  po domaće, ponovno se uvodi. Mislim da čakavica ili  
cakavica, kako već kadi, kako već ki govori na koji način , je ništo  ča danas i  mladi  ljudi 
jako dobro prihvaćaju. Gledam  u svom okruženju  mlade ljude s kojim se družim, s kojima 
često govorim na  čakavici, da li je  istrovenetska,  talijanska  verzija istarskog dijalekta  ili  
čakavica, ne znam, ali radujem se činjenici  da je čakavica  jako, jako, u upotrebi kod mladih. 
 No, to nam nije dovoljno. Vjerujem da će program  koji pripremamo, jednu vrst  
zavičajne nastave, pomoći  da čakavica  ostane  naše trajno obilježje. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala županu  Ivanu Jakovčiću. 
 Kolega vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Kolegice i kolege  zaključujem aktualni sat. 
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 AD -  3  PRIJEDLOG ODLUKE O  IZMJENAMA I DOPUNAMA  
                         ODLUKE O IZVRŠAVANJU  PRORAČUNA ISTARSKE 
                         ŽUPANIJE ZA 2007. GODINU 
 
 Predlagač za ovu točku dnevnog  reda je  Poglavarstvo  Istarske županije. 

Raspravu o prijedlogu  Odluke  o izmjenama i dopunama  Odluke o izvršavanju 
Proračuna za  2007. godine, održao  je  matični Odbor za  gospodarstvo, financije i proračun  
Županijske skupštine Istarske županije. 
 Zapisnik  sa sjednice Odbora vijećnici su dobili na klupe. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda dala je SILVANA KOSTEŠIĆ, 
pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, daje na 
usvajanje  Prijedlog  Odluke  o izmjenama i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna za  
2007. godinu, i nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
 

1. Prihvaća  se Prijedlog  izmjena i dopuna Odluke o  izvršavanju  
Proračuna Istarske  županije za 2007. godinu, 

2. Izmjenama i dopunama predložene Odluke omogućava se 
korištenje uplaćenih a  manje planiranih  pomoći, donacija i 
prihoda  za posebne namjene  do visine uplaćenih  sredstava, uz  
prethodnu  suglasnost Upravnog  odjela za proračun i financije 
Istarske županije. 

3. Izmjene i dopune ove Odluke imaju utjecaj  na visinu  Proračuna 
Istarske županije za  2007. godinu , ukoliko se koristi mogućnost  
iz stavka  2 ove odluke. Visina  proračuna će se  usklađivati  
izmjenama i dopunama Proračuna tijekom  godine ili  na kraju 
poslovne godine. 

4. Ova odluka  stupa  na snagu  danom donošenja. 
 
AD – 4    PRIJEDLOG MIŠLJENJA  O INTERESU REPUBLIKE HRVATSKE 
               ZA IZGRADNJU  GOLF  IGRALIŠTA S PRATEĆIM  SADRŽAJIMA 
               «MARLERA» U K.O. LIŽNJAN 
   
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je  Poglavarstvo Istarske županije. 
Prijedlog akta vijećnici su dobili poštom. 
Raspravu je održao matični Odbor za prostorno uređenje , zaštitu okoliša i 

graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županije, koji je prihvatio  prijedlog ispravaka 
Mišljenja koje se odnose na ispravak površina čestica koje su navedene u materijalu, te 
Zaključak Odbora  postaje sastavni dio prijedloga  Mišljenja. 

Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici su dobili na  klupe. 
Izvješće sa sjednice Odbora  podnio  je LINO DOBRILA, predsjednik Odbora  za 

prostorno uređenje, zaštitu okoliša Županijske skupštine Istare županije. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu. i daje na usvajanje Prijedlog Mišljenja o interesu  Republike Hrvatske za izgradnju 
golf igrališta s pratećim sadržajima «Marlera» u K. O. Ližnjan s prihvaćenim Zaključkom 
Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i  graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske 
županije, te nakon glasovanja  utvrđujem da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH « glasova , donijela 
 
    M I Š L J E N J E 
o interesu Republike  Hrvatske za izgradnju golf igrališta sa pratećim sadržajima 
«Marlera» u  K.O. Ližnjan 
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     I 
  Utvrđuje se da je izgradnja golf igrališta sa pratećim sadržajima «Marlera» u K.O. 
Ližnjan u interesu  Republike  Hrvatske. 
     II 
 Izgradnja  golf igrališta sa pratećim sadržajima «Marlera» u K.O. Ližnjan izvršiti  će se  
na nekretninama u vlasništvu  Republike Hrvatske, koje se nalaze u  šumskogospodarskom 
području,  : 

- k.č. br. 228/22 pašnjak sa  255.974 m2 upisana u z.k.ul. 1425 k.o. Ližnjan, s 
pravom vlasništva  na ime  Republike Hrvatske ;  

- kč.  br. 228/68 pašnjak sa  2.470 m2 upisana  u z.k. ul. 2199 k.o. Ližnjan, s 
pravom vlasništva  na ime Republike  Hrvatske ; 

- k.č. br. 289/2  pašnjak  sa  21.565 m2  upisana u z.k. ul. 1425  k.o. Ližnjan, s 
pravom vlsnitva na ime Republike  Hrvatske ;   

- k.č. br. 29o/5  pašnjak sa  153.240 m2  upisana u  z.k.ul. : 1425 k.o. Lišnjan, s 
pravom vlasništva Republike  Hrvatske ;  
k.č. br. 290/6 pašnjak  sa 69.600 m2  upisana u  z.k.ul. 1425 k.o. Ližnjan s  

      pravom  vlasništva  na ime Republike Hrvatske. 
 
 AD – 5  PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU  ŽUPANIJSKOG SAVJETA 
                          MLADIH  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Poglavarstvo Istarske županije.  
 Prijedlog akta vijećnici su dobili poštom. 

Raspravu je  održalo matično tijelo Odbor  za Statut, Poslovnik i upravu.  
Uvodno  obrazloženje za ovu točku dnevnog reda dala je KRISTINA BULEŠIĆ , član 

Poglavarstva zadužena za razvoj civilnog  društva. 
 U  raspravi su sudjelovali : PETAR RADETIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI, KRISTINA 
BULEŠIĆ.  
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključujem raspravu i dajem na  usvajanje 
Prijedlog Odluke o  osnivanje Županijskog  Savjeta  mladih Istarske županije kako je 
predloženo, te nakon glasovanja  utvrđuje da  je Skupština sa  25 glasova «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela  
 
     O D L U K U 
 

 osnivanju  Županijskog  Savjeta mladih Istarske županije   
  
 AD -  6 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O RAZRJEŠENJU  SUCA POROTNIKA 
                         TRGOVAČKOG  SUDA U PAZINU 
 
 Komisija za izbor i imenovanja  održala je sjednicu. 

Zapisnik sa sjednice vijećnici su dobili na klupe.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje 

raspravu i daje na usvajanje Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju suca porotnika Trgovačkog  
suda u Pazinu, te nakon glasovanja utvrđuje da je  Vijeće sa  24 glasova «ZA», bez glasom 
«PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom,  donijelo 
 
     R J E Š E N JE  

o  razrješenju  suca porotnika Trgovačkog suda u  Pazinu 
       I 
 Marino Sedmak  razrješava se   dužnosti suca porotnika Trgovačkog suda u Pazinu 
na osobni zahtjev. 
      II 
 Ovo Rješenje  stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske županije» 
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 Pošto je time dnevni  red iscrpljen predsjednik ANTON PERUŠKO, zahvaljuje na 
sudjelovanju u radu vijećnicima, članovima Poglavarstva, gospodi iz medija  i zaključuje 30  
sjednicu  Skupštine Istarske županije. 
 Sjednica je zaključena u   20, 50  sati. 
 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ       ANTON PERUŠKO : 
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